الطارق للاستشارات وتحصيل الحيون ذ.م.م AL - TAREK CONSULTING AND DEBT COLLECTION L.L.C DOHA - STATE OF QATAR





Al-Tarek Consulting PROFILE



+974 77773807



info@altarekconsulting-qa.com



www.altarekconsulting-qa.com



P.O BOX 17322



DOHA-QATAR



مــن نحن

شركة الطارق للاستشارات وتحصيل الديون ذ.م.م تعتبر من الرواد في مجال تحصيل الديون بين الشركات، وتقدم خدمات استشارية وإدارية ومالية متنوعة تساعد الشركات على تحقيق الاستفادة القصوى من قدراتها باستخدام أفضل التجارب المحلية والعالمية، تتمتع بخبرة تزيد عن ثلاثين عاماً في تحصيل الديون بكفاءة، بالإضافة إلى تقديم الاستشارات التجارية وإدارة المخاطر والخدمات العابرة للحدود لتحقيق الانتشار المحلي والدولي، وخاصة في مصر الإمارات - قطر

تتماشى رؤية الشركة مع رؤية قطر 2030, التي تهدف إلى توفير منظومة اقتصادية دولية وعصرية, بفضل خبرتها وقدرتها على توقع احتياجات الشركات, تُعتبر الطارق للاستشارات شريكًا موثوقًا في مجال تحصيل الديون في قطر, وتقدم حلولاً متكاملة ومتخصصة للشركات والأفراد في مختلف المجالات التجارية

ABOUT US

Al-Tarek Consulting and Debt Collection LLC is a pioneer in the field of corporate debt collection. The company offers a variety of consultancy, administrative, and financial services that help businesses maximize their potential using the best local and global practices. With over thirty years of experience in efficient debt collection, the company also provides business consultancy, risk management, and cross-border services to achieve both local and international expansion, particularly in Egypt - UAE - Qatar.

The company's vision aligns with Qatar's Vision 2030, which aims to provide a modern and international economic system. Thanks to its expertise and ability to anticipate business needs, Al-Tarek Consulting is a reliable partner in the field of debt collection in Qatar, offering comprehensive and specialized solutions for companies and individuals across various commercial sectors.



مهمتنا

تقديم خدمات استشارية وإدارية ومالية مبتكرة وشاملة تساهم في مساعدة الشركات على تحقيق أقصى استفادة من قدراتها المختلفة, وضمان تحصيل الديون بكفاءة عالية وفي الوقت المناسب, بالإضافة إلى دعم النمو والانتشار المحلي والدولي بشكل مستدام ومستمر.

MISSION

Providing innovative and comprehensive consulting, administrative, and financial services that help companies maximize their various capabilities, ensure efficient and timely debt collection, and support sustainable and continuous growth and local and international expansion.

رؤيـــتنا

نسعب لنكون الشريك الرائد في تقديم الحلول الاستشارية وتحصيل الديون، مع تحقيق أعلب مستويات الاحترافية والتميز لعملائنا.

VISION

We aim to be the leading partner in providing consultancy and debt collection solutions, achieving the highest levels of professionalism and excellence for our clients.





نحن في شركة الطارق للاستشارات وتحصيل الديون نؤمن بمجموعة من القيم الأساسية التي توجه عملنا وتساعدنا على تحقيق التميز والنجاح.

At Al-Tarek Consulting and Debt Collection, we believe in a set of core values that guide our work and help us achieve excellence and success.

Integrity	Our company relies on the principle of integrity, which represent performing tasks efficiently and correctly without supervision, as it helps foster a positive work environment.	تعتمد شركتنا على مبدأ النزاهة التي تمثل القيام بالأعمال بشكل فعال وسليم دون مراقبة لأنها تساعد على تعزيز بيئة ايجابية في أماكن العمل	النــزامــــة
Commitment	The value of commitment holds a special place with us, as most successes are achieved through dedication, perseverance, and diligent work.	تحظى قيمة الالتزام بمكانة خاصة لدينا حيث أن معظم النجاحات تتحقق بالتفاني والمثابرة والعمل الجاد الدؤوب	الالـــــــــــــــــــــــــــــــــــ
Responsibility	One of the core values our team relies on, contributing to the company's high level of professional performance.	أحدى القيم التي يستند عليها فريق العمل لدينا والتي تساهم في فاعلية أداء الشركة بمهنية عالية	المسؤوليــــة
Determination	The value of determination holds a high place with us, as it is a fundamental pillar and a driving force for achieving the company's goals, stemming from the individual's inner strength to achieve ambition and company objectives.	تحظى قيمة العزيمة لدينا بمكانة عالية حيث أنها ركن أساسي ودافع لتحقيق الطموح والأهداف المرجوه كونها قوة تنبع داخل الفرد لتحقيق طموح وأهداف الشركة	العـــزيــمــة
Dedication	It ensures and directly contributes to the success we aim for, ensuring continuity, commitment, and progress until reaching the pinnacle of success.	يضمن ويساهم بشكل مباشر في النجاح الذي نهدف إليه لضمان الاستمرارية والالتزام والمضي قدماً حتى الوصول الى قمة النجاح	التــــــــــــــــــــــــــــــــــــ
Motivation	Creating a work environment where everyone feels motivated, encouraging enthusiasm and overcoming challenges in an atmosphere characterized by trust,	توفير بيئة عمل يشعر فيها الجميع بالتحفيز الذي يشجع على التحمس وتجاوز التحديات في بيئة تتسم بالثقة والإنفتاح والأمان	التحــــــــــــــــــــــــــــــــــــ

openness, and safety.

خدمات أستشارية

تقديم استشارات متخصصة في استراتيجيات الإدارة, الشؤون المالية, والعقود لدعم الشركات في تحقيق أهدافها.

CONSULTANCY SERVICES

Providing specialized consultancy in management strategies, financial affairs, and contracts to support companies in achieving their objectives.



تحصيل الديون

في شركتنا نقوم بتحصيل الديون ومتابعتها مع العملاء، سواء أفراد أو شركات أو مؤسسات والمتابعة الفعّالة لضمان استرداد الأموال بأسرع وقت ممكن.

DEBT COLLECTION

In our company, we specialize in debt collection and client follow-up, serving individuals, companies, and institutions with effective debt recovery services to ensure the quickest possible retrieval of funds.

خدمات التسوية

في شركتنا, نقوم بإجراء التسويات الودية وغير الودية بالتعاون مع العديد من مكاتب المحاماة داخل وخارج دولة قطر, سواء بشكل ودي أو قانوني بالتعاون مع العديد من المكاتب المتخصصة

SETTLEMENT SERVICES

In our company, we conduct amicable and adversarial settlements in collaboration with several law firms inside and outside Qatar, whether through friendly or legal means, in partnership with numerous specialized offices.



خدمات المتابعة والأشراف

نقوم بمتابعة كافة ما يخص الشركات منذ تأسيسها ومروراً بتنفيذ أعمالها والتزاماتها تجاه الغير وكذلك كافة آليات وميكانيزم العمل وخطط الأعمال

SUPERVISORY SERVICES

We monitor all aspects of companies from their establishment, through the execution of their operations and obligations towards others, as well as all mechanisms of work and business plans.



التخصص والتميز في استشارات التخطيط الاستراتيجي وإدارة المخاطر للشركات

نقدم خدمات استشارية متخصصة في التخطيط الاستراتيجي وإدارة المخاطر للشركات، حيث نعمل على تحليل البيئة التنافسية وتقييم الأهداف الاستراتيجية للمساعدة في تطوير خطط مستقبلية مبتكرة. كما نقدم استشارات لتحديد وإدارة المخاطر، بما في ذلك التحليل المالي والتخطيط للأزمات، بهدف تعزيز استدامة الأعمال وزيادة قدرتها على التكيف مع التغيرات في السوق.

Specialization and excellence in strategic planning and risk management consultancy for companies

We offer specialized consultancy services in strategic planning and risk management for companies, focusing on analyzing competitive environments and evaluating strategic objectives to aid in developing innovative future plans. Additionally, we provide consultancy on risk identification and management, including financial analysis and crisis planning, aiming to enhance business sustainability and adaptability to market changes.

شــــــراً THANK YOU

مع تحيات المدير التنفيذي المستشار الدكتور/ طارق سعيد

With regards, Executive Director Consultant Dr. Tarek Said



CONTACT US



+974 7777 3807



info@altarekconsulting-qa.com



www.altarekconsulting-qa.com



P.O BOX 17322



DOHA-QATAR











